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Segons els bombers, se n'han de condicionar més de dos mil quilòmetres 

Requereixen a 135 municipis que 
arreglin les pistes forestals 

GIRONA (De la nostra Redacció, 
per Pepa Bouis).— Els bombers 
de la Generalitat han requerit per 
segona vegada a cent trenta-
cinc dels dos-cents vint-i-dos 
ajuntaments que condicionin les 
pistes forestals ubicades als 
seus respectius termes munici
pals. L'objectiu d'aquesta inicia
tiva és facilitar al màxim l'accés 
als boscos en cas d'incendi fo
restal. L'aplicació d'aquesta me
sura suposaria el condiciona
ment de més de dos mil quilòme
tres de camí, tant de privat com 
de veïnal. 

Després de l'escrit quev fa gai
rebé un ' any, van adreçar els 
bombers a aquests municipis 
sol.llcitant el condicionament de 
les pistes forestals, el parc ha 
tornat a enviar una còpia del ma
teix text als cent trenta-cinc 
ajuntaments per tal d'insistir en 
la n e c e s s i t a t d ' e m p r e n d r e 
aquesta mesura amb vista a l'es
tiu vinent. Del total de municipis 
avisats, ben pocs han seguit les 
recomanacions dels bombers i 
han arranjat les seves pistes. 
Tossa de Mar, Vilademuls, Agu
llana, Caldes de Malavella i la 
Bisbal són alguns dels pobles 
que han Iniciat els treballs de 
condicionament dels seus ca
mins forestals. 

El tema del f inançament 
d'aquestes.obres és un dels prin
cipals motius pels quals els ca
mins no s'arrangen. Mentre que 
molts ajuntaments asseguren 
que aquest tema no és compe-

Els bombers insisteixen que les pistes forestals han d'estar en condicions. Foto: JoanCastro 

tència seva, fonts dels bombers 
creuen que l'arranjament dels 
camins veïnals han d'anar a cà
rrec dels consistoris, mentre que 
els camins privats o d'accés res
tringit han de ser arranjats pels 
seus propietaris, que poden 
acollir-se al fons d'ajut que la Di
recció General de Política Fores
tal de la Generalitat destina a 
aquest tema i que pot arribar fins 

a un 25 per cent de subvenció 
del cost total . En opinió dels 
bombers, els ajuntaments tenen 
una responsabi l i tat real en 
l'arranjament dels seus camins i 
se'ls ha adreçat els escrits per 
tal que es posin en contacte amb 
els propietaris dels accessos pri
vats i, entre uns i altres, solucio
nin definit ivament aquest pro
blema. L'escrit s'ha enviat tam

bé a les Agrupacions de Defensa 
Forestal perquè pressionin els 
Consistoris. 

El condicionament de les pis
tes forestals afectarà una mitja
na de quinze a vint quilòmetres 
per municipi i suposarà bàsica
ment la neteja i arranjament de 
camins que ja hi ha i que s'han 
anat tapant si bé alguns dels pro
posats són de nova obertura. 

El PSC estudia 
les fronteres de 
l'Alt Empordà 
LA JONQUERA. - El diputat 
socialista Joan Manuel del 
Pozo i el diputat provincial del 
mateix partit, Martí Sans, es
tan realitzant una sèrie de tro
bades i treballs per tal de dis
senyar un projecte fronterer a 
la comarca de l 'Alt Empordà 
que satisfaci totes les pobla
cions afectades. El futur de la 
plataforma duanera de Vila
malla, juntament amb les 
fronteres de la Jonquera i 
Portbou, així com la via d'am
plada europea, són els princi
pals temes que s'estan trac
tant. En els estudis sectorials 
hi participen a més dels dipu
tats, el cap del grup municipal 
socialista a l 'ajuntament de 
Figueres, J oan Armengué; 
l'alcalde d'El Far, Genis Subi-
ros, i els regidors socialistes 
de' la Jonquera Manolo Gon-
zàlez i Antonio" Escudero. 

Esponellà 
celebra avui el 
Ball del Tortell 
ESPONELLÀ.- El Ball del 
Tortell tornarà a ser avui el 
protagonista de la Festa de la 
Candelera d'Esponellà. Els 
actes s'iniciaran amb l'ofici 
solemne, a dos quarts de dot
ze. La Cobla Perpinyà oferirà, 
a dos quarts de cinc de la tar
da, una audició de sardanes, i 
a la mitja part es farà el Ball 
del Tortell. També es procla
maran les pabordesses que, 
durant to t l'any, mes rera 
mes, hauran de recollir les al
moines a totes les cases del 
poble. 

PER 
LLEGIR-LO, 
NO CAL 
PASSAR 
LA DUANA 
CADA 
SETMANA 
A CASA 

PUNT I 

Pels acords amb Governació 

Besalú continuarà a 
la comissió de f abocador 

DMRI 
CATALUNYA NORD 

93 Carrer Foch. Telèfon 68 8 5 53 50 
6 6 . 0 0 0 PERPINYÀ 

BUTLLETA DE 
SUBSCRIPCIÓ 

DESITJO SUBSCRIURE'M AL SETMANARI DE PUNT.DIARI 
CATALUNYA NORD AMB UNA QUOTA ANUAL DE 5 .200 PTES. 

NOM 

C/.P|. ..:... n° pis ... pt 

POBLACIÓ Tel 

QUIOSC 
LLIBRERIA .... 
REPARTIDOR 

PODEU CARREGAR ELS REBUTS CORRESPONENTS AL MEU 

COMPTE/LLIBRETA N° 

DEL BANC/CAIXA 

SUCURSAL DE 

A NOM DE 

^ 1 DE DE 1.98 SIGNATURA 

% j < í»' 

ENVIEU LA BUTLLETA A: 
PUNT.DIARI- C/.FIGÜEROLA, 28. GIRONA 17001. 

_J 

BESALÚ (De la nostra Redacció, 
per Fidel Bales).— Els represen
tants de Besalú a la comissió de 
seguiment de les obres de l'abo
cador comercal han decidit la se
va permanència en aquesta co
missió, després que s'hagin rati
f icat els acords que es varen 
prendre al despatx del Conseller 
de Governació. Abans-d'ahir al 
vespre la comissió de seguiment 
de les obres de l'abocador va fer 
la primera reunió desprès de la 
seva consti tució, fa uns quinze 
dies. 

El primer punt que es va trac
tar fou la perncianèncla o no dels 
representants de Besalú, Sebas
tià Pélachs i Teresa Mir, dintre 
d'aquesta comissió. Es va in-
fomrar els assistents de ía reunió 
que varen tenir a començament 
de setmana el president de la 
Mancomunitat de la Garrotxa, 
Jacint Xuclà; el batlle de Besalú, 
Sebastià Pélachs, i la portaveu 
de la Comissió Antiabocadpr de 
Besalú, Teresa Mir, amb el Con
seller de Governació de la Gene
ralitat, Agustí Bassols, i amb el 
Director General d'Administra
ció local. Jacint Mateu. «De la 
conversa amb el Conseller es va 
obtenir el compromís polític que 
la Comissió de Seguiment podrà 
reclamar de la Mancomunitat 
que aprovi les oropostes que li 
faci i en cas de ne fer-ho així, el 
departament es va comprometre 
a intervenir-hi», segons figura a 
l'acta de la reunió de la Comissió 
de seguiment. 

La inclusió d'aquest text a 
l'acte de la comissió, va suposar 

el sí dels representants de Besa
lú a continuar dintre de la Comis
sió. En el decurs de la reunió, es 
va comentar el reglament per a 
l'explotació de l'abocador con
trolat, recentment aprovat per la 
Mancomunitat, i es va acordar 
d'incloure-hi una esmena, ja que 
en el text no hi figura «el paper 
que haurà de jugar la comissió de 
seguiment en aquelles qijestions 
que s'hagin de resoldre sobre la 
marxa, que en el reglament figu
ra que les resoldran els serveis 
tècnics de la Mancomunitat», 
segons va explicar el batlle de 
Besalú. 

En un altre ordre de coses, e s ' 
varen comentar qüestions teòri
ques referents a les obres, i Te
resa Mir es va queixar de com 
s'havien arranjat les esquerdes 
de la piscina de lixiviats, i va in
sistir que fos una empresa de to
ta solvència la que efectués les 
obres d'instal·lació deïa capa de 
recobriment de PVC, «perquè 
per la informació que tinc, la se
va instal·lació és molt delicada i 
hi ha empreses especialitzades 
per fer-ho». 

En aquest sentit, el president 
de la Mancomunitat, Jacint Xu
clà, va assegurar que serà una 
empresa competent qui ho farà, 
perquè «des de la Mancomuni
tat, som els primers interessats 
que les obres es facin bé». 

Per abans de la propera reunió 
de la Comissió de seguiment, als 
seus membres varen decidir de 
fer una visita a les ínstaLlatsíons i 
comentar sobre el terreny l'evo
lució de les obres. 
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